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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №11 
 

Днес, 29.07.2024 год. /понеделник/ в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  11-то редовно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова –ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

                   

Заседанието бе открито в 10:00 часа от г-жа Севделина Траянова. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС – Добър ден, колеги! Откривам единадесетото 

редовно заседание на Общински съвет Струмяни. На заседанието присъстват г-жа 

Фиданка Котева, г-жа Петя Тасева, преброих всички съветници сме налични, така че 

можем да започнем редовното заседание. На вашето внимание бе предложен следния 

проект на дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД:   

1.Предложение относно разглеждане и приемане на Общинска програма за закрила на 

детето за 2024 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Предложение относно разглеждане и приемане на Програма за развитие на туризма в 

община Струмяни за периода 2024-2029 г.  и Плана в изпълнение на Програма за 

развитие на туризма в община Струмяни за 2024-2029 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

3.Предложение относно  необходимост от промяна на наименованието „Група на друг 

адрес с.Струмяни към ДГ „Патиланци“ - с.Микрево  и разкриване на 1 /една/ разно 

възрастова група /2-4 годишни/ в ДГ „Патиланци“ – с. Микрево, община Струмяни. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 
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4.Предложение относно актуализиране на Списъка на средищните училища в                       

Община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

5.Предложение относно утвърждаване на мрежа от образователни институции на 

територията на община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

6.Предложение относно рназрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ 

с идентификатор 49686.14.21 с площ от 5313 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „нива”, собственост на Владимир Василев Стоилов, 

съгласно нотариален акт № 84, том III, рег. № 4662, дело № 464 от 2022 г., находящ се в 

землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, местността „Дупката“ по 

Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-

498/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 

кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „За 

производство на пчелни продукти“. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

7.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за регулация (ПР) и План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 

1, т. 3 от ЗУТ, за промяна на уличната регулация за кв. 7 по плана на с. Цапарево и 

образуване на два нови урегулирани поземлени имоти – УПИ VIII с предназначение „за 

парк“ и УПИ IX с предназначение „за паркинг“, съгласно чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ. 

                        /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

8.Предложение относно промяна числеността на персонала в Защитено жилище за лица 

с умствена изостаналост и Защитено жилище за лица с психични разстройства в с. 

Раздол, общ. Струмяни и определяне на второстепенни разпоредители с бюджет на 

територията на Община Струмяни в бюджет 2024 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

9.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ с 

идентификатор 49686.5.35, с площ от 914 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър Андонов Чорбаджийски, 

съгласно нот. акт № 16, том I, рег. № 248, дело № 14 от 2023 г., находящ се в м. 

„Лозата“, землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по Кадастрална 

карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-498/25.07.2019 г. на 

Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел 

промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно 

строителство“. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/  

                        

10.Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с пътуващи 

служители и работници в  ЦНСТПЛПР „Вяра“, „Надежда“, „Милосърдие“ и 

„Светлина“, с. Каменица за 2024 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 
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11.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на плана за регулация (ПР) и плана за улична 

регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, с цел изменение на УПИ IV-35, кв. 3, 

отпадане на улица от О.Т. 15 до О.Т. 17 и обособяване на нова улица от О.Т. 15 до О.Т. 

15в по плана на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

     /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

12.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Гледахме дневния ред на комисиите. 

Имате ли предложения или допълнения  по него? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 11-то редовно заседание на ОбС Струмяни  

С 13-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 11-то редовно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД:   
 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на Общинска програма за закрила на 

детето за 2024 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Предложение относно разглеждане и приемане на Програма за развитие на туризма в 

община Струмяни за периода 2024-2029 г.  и Плана в изпълнение на Програма за 

развитие на туризма в община Струмяни за 2024-2029 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

3.Предложение относно  необходимост от промяна на наименованието „Група на друг 

адрес с.Струмяни към ДГ „Патиланци“ - с.Микрево  и разкриване на 1 /една/ разно 

възрастова група /2-4 годишни/ в ДГ „Патиланци“ – с. Микрево, община Струмяни. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

4.Предложение относно актуализиране на Списъка на средищните училища в                       

Община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

5.Предложение относно утвърждаване на мрежа от образователни институции на 

територията на община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

6.Предложение относно рназрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ 

с идентификатор 49686.14.21 с площ от 5313 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „нива”, собственост на Владимир Василев Стоилов, 

съгласно нотариален акт № 84, том III, рег. № 4662, дело № 464 от 2022 г., находящ се в 

землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, местността „Дупката“ по 
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Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-

498/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 

кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „За 

производство на пчелни продукти“. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

7.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за регулация (ПР) и План за улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 

1, т. 3 от ЗУТ, за промяна на уличната регулация за кв. 7 по плана на с. Цапарево и 

образуване на два нови урегулирани поземлени имоти – УПИ VIII с предназначение „за 

парк“ и УПИ IX с предназначение „за паркинг“, съгласно чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ. 

                        /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

8.Предложение относно промяна числеността на персонала в Защитено жилище за лица 

с умствена изостаналост и Защитено жилище за лица с психични разстройства в с. 

Раздол, общ. Струмяни и определяне на второстепенни разпоредители с бюджет на 

територията на Община Струмяни в бюджет 2024 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

9.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен 

план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за ПИ с 

идентификатор 49686.5.35, с площ от 914 кв.м., вид на територията „Земеделска”, 

Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър Андонов Чорбаджийски, 

съгласно нот. акт № 16, том I, рег. № 248, дело № 14 от 2023 г., находящ се в м. 

„Лозата“, землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, по Кадастрална 

карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-498/25.07.2019 г. на 

Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел 

промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно 

строителство“. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/  

                        

10.Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с пътуващи 

служители и работници в  ЦНСТПЛПР „Вяра“, „Надежда“, „Милосърдие“ и 

„Светлина“, с. Каменица за 2024 година. 

                                                             /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

11.Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на плана за регулация (ПР) и плана за улична 

регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, с цел изменение на УПИ IV-35, кв. 3, 

отпадане на улица от О.Т. 15 до О.Т. 17 и обособяване на нова улица от О.Т. 15 до О.Т. 

15в по плана на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

     /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев/ 

 

12.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

Точка първа от дневния ред:  

Предложение относно разглеждане и приемане на Общинска програма за закрила 

на детето за 2024 година. 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Комисията има думата. Г-жа 

Митрева. 

 

Г-жа Митрева – ПП „ Обединени земеделци“ – Тази програма по принцип се приема 

всяка календарна година, така че няма пречка да се приеме. На комисиите бе разгледана 

подробно, огледани бяха и дейностите, които са заложени в нея. Предлагам процедура 

на гласуване.  

   

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, вие имате ли нещо да 

допълните? 

Не постъпиха допълнения. 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на Общинска програма за закрила 

на детето за 2024 година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и във връзка чл.3 от Правилника за 

прилагане на Закона за закрила на детето, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС 

взе 

Решение № 78 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема Общинска програма за закрила на детето за 2024 г. в община Струмяни, 

съгласно Приложение №1 – неразделна част от настоящия протокол. 
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Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на Програма за развитие на 

туризма в община Струмяни за периода 2024-2029 г.  и Плана в изпълнение на 

Програма за развитие на туризма в община Струмяни за 2024-2029 година. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Ако нещо искате да кажете относно 

предложението? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Мисля, че няма пречка да се гласува. 

 

Г-жа Иванова – ПП „Обединени земеделци“ – Подробно ги разгледахме на комисиите, 

така че да гласуваме. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 

 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на Програма за развитие на 

туризма в община Струмяни за периода 2024-2029 г.  и Плана в изпълнение на 

Програма за развитие на туризма в община Струмяни за 2024-2029 година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл. 11, ал. 1 от Закона за туризма, с    

13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 79 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Приема Програма за развитие на туризма в община Струмяни за периода 2024-2029 

година, съгласно Приложение №2 – неразделна част от настоящия протокол. 
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 2. Приема план в изпълнение на Програма за развитие на туризма в община Струмяни 

за 2024-2029 година, съгласно Приложение №3 – неразделна част от настоящия 

протокол. 

 

 

Точка трета от дневния ред: 

Предложение относно  необходимост от промяна на наименованието „Група на 

друг адрес с.Струмяни към ДГ „Патиланци“ - с.Микрево  и разкриване на 1 /една/ 

разно възрастова група /2-4 годишни/ в ДГ „Патиланци“ – с. Микрево, община 

Струмяни. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Нека първо да дадем думата на г-жа 

Митрева, ако има нещо да допълни. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – На 

комисиите доста подробно коментирахме тази точка. Новото, което е от петък, е че 

проведох родителска среща в махалата. От шестнадесет родители присъстваха 

единадесет. 50 на 50 са разделени групата да бъде в Струмяни, което означава, че на по-

следваща етап в близките два-три дни ще решим с общината точно къде ще бъде 

ситуирана самата група.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Тоест в Струмяни или в Микрево? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – Да. Аз 

бих казала да се гласува тази точка, но при вземане на едно по-различно решение, г-жо 

Котева да се внесе веднага ново предложение само за местонахождението на самата 

група. Ако всички сте съгласни, защото по принцип не може тридесет и две деца да 

бъдат в една група. Трябва да направим допълнителна група.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Когато става въпрос за деца няма проблем, ако трябва на 

момента се събираме и го прегласуваме. Само да се разберете къде трябва да бъде.  

 

Г-н Димев – ПП „ Обединени земеделци“ – Хубаво е да се знае къде ще бъде, а не да се 

започне ремонт без това да е уточнено.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – За нас е 

важно сега да се вземе решението за да не се забави ремонта, а в последствие да се 

прегласува, ако се смени групата да бъде в Микрево.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – А не може ли решението да бъде 

примерно „където е наложително или според решението на родителите“ ? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – Не 

мисля, че може да бъде формулирано по този начин. Детската градина е единствена на 

територията на общината и ние нямаме друг избор от страна на родителите. Тук вече 

ние трябва да решим къде да бъде. Разликата е там, че в Струмяни имаме пригодени 
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помещения за такава група. В Микрево нямаме, но ако се наложи да бъде в Микрево ще 

се пригоди.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Аз искам само да добавя, че никой няма против 

за откриването на нова група, за децата се прави всичко, но нека до два-три дни да се 

изчисти това къде да бъде групата. За да може като ще се прави ремонт и ще се влагат 

някакви средства да бъде на определеното място. От една страна би трябвало да се 

съобразим с родителите за да има после и посещаемост. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – Аз затова 

направих и родителската среща.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Точно това исках да отбележа, тъй като г-жа Митрева каза, 

че трябва да се започне ремонт, но ние няма как да вземем решение без да знаем къде 

ще се прави този ремонт в Струмяни или в Микрево. Ние не сме против решението като 

цяло, но имаме неща, които още трябва да изясняваме в бъдеще. Аз не виждам проблем 

да се вземе това решение, но да не се избързва с ремонта преди да се вземе последващо 

решение. Ясно е, че трябва да се започне ремонт, но да се уточни първо мястото за да 

не се хвърлят едни пари на вятъра.   

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – 

Преценяват се нещата.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Едва ли ще си го позволят бюджета 

не им е голям за да се хвърлят едни пари просто ей така. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Все пак съм длъжен да го кажа.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – Аз исках 

да кажа, че няма да гласувам по тази точка. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Котева искаше да каже нещо. 

 

Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – Аз исках да кажа същото, тоест 

няма нужда да преповтарям колегите. Всички се съгласяваме с факта, че за наша радост 

дечицата са повече. Никой няма против да се разкрие тази група. Решението в момента 

е да се разкрие тази възрастова група и ние го взимаме всички заедно. Чисто 

технически локализацията на самата група дали ще бъде в сграда  Струмяни, или в 

сграда Микрево това ще се изясни до няколко дни. Изисква си се освежаване, покупки 

на оборудване и така нататък. Това е въпрос, който ще се реши да дни, но за мен чисто 

технически трябва да се гласува разкриването на групата, а пък на следваща сесия 

локализация и адрес. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Все пак времето си тече.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  
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Гласува се поименно: 

Предложение относно  необходимост от промяна на наименованието „Група на 

друг адрес с.Струмяни към ДГ „Патиланци“ - с.Микрево  и разкриване на 1 /една/ 

разно възрастова група /2-4 годишни/ в ДГ „Патиланци“ – с. Микрево, община 

Струмяни. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева - - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка 313, ал. 1, т.3  от Закона за предучилищното и 

училищното образование (ЗПУО), чл. 54, ал. 1 от Наредбата за финансиране на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование и 

доклад с Вх. № 6700-26/02.07.2024 г. от г-жа Анита Митрева – директор на ДГ 

„Патиланци“, с.Микрево, с 12 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 80 

Общински съвет Струмяни реши: 

1.Дава съгласие за разкриване на още 1 /една/ разновъзрастова група - 2-4 

годишни деца, която ще бъде ситуирана на адрес в с.Струмяни, ул. „Дядо Ильо 

Малешевски“ №13 към ДГ „Патиланци“ - с.Микрево, която да започне дейността си, 

считано от 01.09.2024 г. 

2. Дава разрешение за промяна на наименованието от „Група на друг адрес 

с.Струмяни към ДГ „Патиланци“ с.Микрево“ на „Групи на друг адрес с. Струмяни към 

ДГ „Патиланци“ с. Микрево“. 

3. Дава съгласие за увеличаване на щатните бройки на ДГ „Патиланци“ – с. 

Микрево с две бройки педагогически специалисти. 

4. Възлага на Кмета на община Струмяни осъществяването на всички дейности, 

необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на решенията посочени в т.1, 

т. 2 и т. 3. 

4. На основание чл. 60, ал. 1 от АПК допуска предварително изпълнение на 

решението. 
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Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – 

Благодаря на всички! 

 

Точка четвърта от дневния ред: 

Предложение относно актуализиране на Списъка на средищните училища в                       

Община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

   

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Коментирахме предложението на 

комисиите. Сега имате ли нещо да кажете? Г-жа Велкова е вече тук, ако имате въпроси 

към нея? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ - Това трябва задължително да се гласува. 

Ако може да взема думата? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“  – Нашето училище си е средищно и 

пътуват дечица от съседните населени места. Тя и г-жа Велкова може би ще се изкаже. 

Знаете, че си разполага със собствен превоз за извозването на децата и няма пречка да 

бъде гласувана точката.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Някой друг има ли да каже нещо? Ако 

искате да чуем г-жа Велкова, все пак е дошла на нашето заседание.  

 

Г-жа Велкова – директор на СУ „ Св. Паисий Хилендарски“ – Нашето училище 

отговаря на критериите за средищни училища. То извозва деца от други населени места 

в общината.  Все пак това е едно дофинансиране, което получаваме всяка година и не е 

лошо да получаване тези пари, затова е добре да се гласува това предложение.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно актуализиране на Списъка на средищните училища в                       

Община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 
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10. Славчо Димитров Благоев За   - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За    - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.53 от Закона за предучилищното и училищното образование и 

чл.3, ал.1 от Постановление №128 на Министерски съвет от 29 юни 2017 г. за 

определяне на критерии за включване в Списъка на средищните детски градини и 

училища , с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 81 

Общински съвет Струмяни реши: 

I. Общински съвет Струмяни на основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.53 от Закона за предучилищното и 

училищното образование, чл.3, ал.1 от Постановление №128 на Министерски съвет от 

29 юни 2017 г. за определяне на критерии за включване в Списъка на средищните 

детски градини и училища, приема СУ „Св.Паисий Хилендарски“ – с.Микрево, община 

Струмяни да бъде включено в Списъка на средищните училища в община 

Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

II. Възлага на Кмета на Община Струмяни да внесе в Министерството на 

образованието и науката мотивирано предложение и решението на Общинския съвет за 

актуализиране на Списъка на средищни детски градини и училища за Община 

Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

 
 

Точка пета от дневния ред: 

Предложение относно утвърждаване на мрежа от образователни институции на 

територията на община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

Г-жа Митрева  – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – 

Корекцията в първа група предполагам е направена? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да. 

 

Г-жа Митрева  – ПП „Обединени земеделци“ и директор на ДГ „Патиланци“ – Аз 

нямам какво друго да добавя. Реално на територията на общината имаме само една 

детска градина и едно училище и трябва да гласуваме за децата. Аз отново няма да 

гласувам.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Други мнения или предложения? 

 

Не постъпиха такива. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  
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Гласува се поименно: 

Предложение относно утвърждаване на мрежа от образователни институции на 

територията на община Струмяни за учебната 2024/2025 година. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева -  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов - - Въздържал се 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закон за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 60, ал. 1 от Закона за предучилищно и училищно 

образование, чл. 8 и чл. 9 от Наредба № 5 от 03.06.2016 г. за предучилищното 

образование, чл. 57, чл. 57а, ал.1, ал.2 и ал. 3,  чл. 68, ал.1, т.2, ал. 2, ал. 3 и ал. 4, т.2 

от Наредбата за финансирането на институциите в системата на предучилищното 

и училищното образование по мотивирано предложение от Кмета на Община 

Струмяни, въз основа на мотивирано искане от г-жа Лиляна Велкова - директор 

на СУ „Св.П.Хилендарски“, с.Микрево, за определяне на маломерни паралелки, 

ако са осигурени средства за обезпечаване на учебния процес и мотивирано искане 

от г-жа Анита Митрева - директора ДГ “Патиланци“, с.Микрево с предложение да 

бъде приет брой яслени групи, брой групи в детската градина и брой деца и 

одобрение за съществуване на групи над максималния брой в ДГ „Патиланци“, с. 

Микрево през учебната 2024/2025 година , с 11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 1  ОбС 

взе 

Решение № 82 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Общински съвет Струмяни утвърждава мрежа от образователни 

институции на територията на община Струмяни за учебната 2024/2025 

година, както следва: 

- Едно училище - СУ „Св. П. Хилендарски“, с.Микрево, община Струмяни. 

-  Една детска градина – ДГ „Патиланци“, с. Микрево, община Струмяни с 

групи на друг адрес в селата Илинденци и Струмяни. 
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2. Общински съвет Струмяни приема прогнозен брой паралелки и 

брой ученици в СУ „Св.П.Хилендарски“, с.Микрево за учебната 2024/2025 

година, както следва:  

 

КЛАС БРОЙ ПАРАЛЕЛКИ БРОЙ 

УЧЕНИЦИ 

Първи  2 21 

Втори 2 27 

Трети 2 30 

Четвърти  2 35 

Пети  2 41 

Шести  2 42 

Седми  2 39 

Осми 1 26 

Девети  1 25 

Десети  1 18 

Единадесети 1 17 

Общо деца и ученици 17 321 

ГЦОУД І-ІV клас 6 108 

ГЦОУД V-VІІ клас 2 49 

Общо групи ЦДО 9 157 

Факултативна подготовка по 

английски език 

2 групи с ученици от 

III „а“ и IV „а“ клас по 1 ч. 

седмично общо 2 ч. 

седмично  

 

26 

 

3. На основание чл.68, ал.1, т.2, ал.2, ал.3 и ал.4, т.2  на Наредбата за 

финансирането в системата на предучилищното и училищното образование 

Общински съвет Струмяни разрешава формиране на маломерни 

самостоятелни паралелки в СУ „Св. П. Хилендарски“, с.Микрево с не по-

малко от 10 ученици през учебната 2024/2025 година, както следва: 

- I клас – две паралелки: – една паралелка с 11 ученици и втора 

паралелка с 10 ученици, като 11 ученици са под минималния норматив за 

двете паралелки;  

- II клас – две паралелки: – една паралелка с 14 ученици и втора 

паралелка с 13 ученици, като 5 ученика са под минималния норматив за 

двете паралелки; 

- III клас – 2 паралелки:  - една паралелка  с 15 ученици и втора със 

15 паралелки, като 2 ученик е под минималния норматив за двете паралелки;  

- XI клас – 1 паралелка – със 17 ученици, като 1 ученик е под 

минималния норматив за  паралелка; 

4. Общински съвет Струмяни дава съгласие Община Струмяни да 

осигури допълнителни средства за обезпечаване на учебния процес в СУ „Св. 

П. Хилендарски“, с.Микрево извън определените по единни разходни 

стандарти за съответната дейност в размер на 11 730,60 лв. за 19 ученици, 

както следва: 11 ученици в I клас, 5 ученика в II клас, 2 ученика в III клас и 1 

ученик в ХI клас.  
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5. Общински съвет Струмяни приема в ДГ “Патиланци“, с. Микрево, 

община Струмяни през учебната 2024/2025 година да продължат да 

функционират 5 /пет/ възрастови групи в ДГ “Патиланци“, с. Микрево и 3 

/три/ разно-възрастови групи в групи на друг адрес в селата Илинденци и 

Струмяни. 

6. Общински съвет Струмяни приема прогнозен брой групи и брой 

деца в групи в ДГ “Патиланци“, с. Микрево за учебната 2024/2025 година, 

както следва:  

 

Детска градина Вид група Брой 
групи 

Възраст Брой деца 
в група 

ДГ ”Патиланци” 
с.Микрево 

ДЯ и ДГ 8 От 2г.-7 г.  

ясла 1 10 м.-3 г. 20 

І-ра  гр. 1 3г-4г. 22 

ІІ-ра  гр. 1 4г-5г. 22 

ІІІ-ра  гр. 1 5г-6г. 21 

ІV-ра  гр. 1 6г.-7г. 26 

Група на друг адрес 
с.Струмяни 

Разновъзрастова 
група-1 

1 2г.-7г. 24 

Разновъзрастова 
група-2 

1 2г.-4г. 16 

Група на друг адрес 
с.Илинденци 

Разновъзрастова 
група 

1 2 г.-7г. 20 

Общ брой  8  171 
 

7. Общински съвет Струмяни дава съгласие броят на децата в 

групите  в ДГ ”Патиланци” при необходимост да бъде  над норматива, 

съгласно Приложение № 7 към чл. 53 от Наредба за финансирането на 

институциите в системата на  предучилищното и училищното образование. 

8. Общински съвет Струмяни дава съгласие Община Струмяни 

частично да финансира местната издръжка на цялата детска градина, 

включително и на групите с  по-малко от 23 деца, за да има възможност да 

функционират тези групи в населените места, повлияни от демографския 

фактор. 

9. Общински съвет Струмяни дава съгласие при намаляване броя на 

децата в селата под минимума, определен в Наредбата за финансиране на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование - 

12 деца, групите временно да бъдат обединявани, като на родителите се 

предостави възможност за транспорт на децата им до най-близкото съседно 

населено място с функционираща детска група, за да бъде  рентабилно, 

икономично и законосъобразно изразходването на бюджета на детската 

градина. 
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Точка шеста от дневния ред: 

Предложение относно рназрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 49686.14.21 с площ от 5313 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „нива”, собственост на Владимир 

Василев Стоилов, съгласно нотариален акт № 84, том III, рег. № 4662, дело № 464 

от 2022 г., находящ се в землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, местността „Дупката“ по Кадастрална карта и кадастрални 

регистри, одобрени със Заповед № РД-18-498/25.07.2019 г. на Изпълнителния 

директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел промяна 

предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „За производство на 

пчелни продукти“. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, коментирахме я точката. 

Нещо искате ли да кажете? 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Имаме становище от РИОСВ, документите са 

изрядни, така че да гласуваме.  

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.   

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно рназрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 49686.14.21 с площ от 5313 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „нива”, собственост на Владимир 

Василев Стоилов, съгласно нотариален акт № 84, том III, рег. № 4662, дело № 464 

от 2022 г., находящ се в землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, местността „Дупката“ по Кадастрална карта и кадастрални 

регистри, одобрени със Заповед № РД-18-498/25.07.2019 г. на Изпълнителния 

директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, с цел промяна 

предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „За производство на 

пчелни продукти“. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 
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8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с постъпило Заявление в ОбА Струмяни 

до Кмета на Община Струмяни с Вх. № 9400-1745/27.06.2024 г. от Владимир 

Василев Стоилов, с адрес: обл. София, гр. София, ул. „Стефан Младенов“ № 9, ет. 

6, ап. 21 представлявано от адв. Райна Венциславова Василева, с 13 – за ; против – 

0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 83 

Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински Съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 49686.14.21 с площ от 5313 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „нива”, собственост на Владимир Василев 

Стоилов, съгласно нотариален акт № 84, том III, рег. № 4662, дело № 464 от 2022 г., 

находящ се в землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, местността 

„Дупката“ по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-

18-499/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография 

и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за 

производство на пчелни продукти“ със следните параметри: 

- Начин на застрояване – свободно; 

- Плътност на застрояване (Пзастр) – 80%; 

- Озеленена площ (Позел) – мин.20%; 

- Интензивност на застрояване (Кинт) – макс. 2; 

- Характер на застрояване – ниско /h≤10м./; 

 

2. Общински Съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 49686.14.21 с площ от 5313 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „нива”, собственост на Владимир Василев 

Стоилов, съгласно нотариален акт № 84, том III, рег. № 4662, дело № 464 от 2022 г., 

находящ се в землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, местността 

„Горно поле“ по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № 

РД-18-499/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – 

„Нива ” в „за производство на пчелни продукти“ със следните параметри: 

Начин на застрояване – свободно; 

Плътност на застрояване (Пзастр) – 80%; 

Озеленена площ (Позел) – мин.20%; 

Интензивност на застрояване (Кинт) – макс. 2; 

Характер на застрояване – ниско /h≤10м./; 
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Точка седма от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) и План за улична регулация 

(ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за промяна на уличната регулация за кв. 7 по 

плана на с. Цапарево и образуване на два нови урегулирани поземлени имоти – 

УПИ VIII с предназначение „за парк“ и УПИ IX с предназначение „за паркинг“, 

съгласно чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Предложението беше гледано на 

комисия. Други мнения и становища. Г-н Писков. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Първо адмирации за кмета на Цапарево, че дойде на 

сесията, което трябва да се превърне в традиция. Коментираме го на всяка сесия. Всеки 

един кмет и кметски наместник, когато става въпрос за неговото село, за неговото 

землище, трябва да бъде тук.  Или поне на комисиите. Кмете, въпроса ми на комисиите 

беше за самата дума паркинг, да не се развали нещо около площада, сцената, цялото 

пространство да не се развали? 

Г-н Вълков – кмет на с.Цапарево – Нищо няма да се развали. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмета ми каза, че това е облагородяване на плочките и така 

се изисква. 

Г-н Вълков – кмет на с.Цапарево – Това там е правено през седемдесета година. Ти си 

идвал там и знаеш за какво става въпрос. Дай с един багер да го бутнем цялото село и 

да приключим с тези села нагоре.  

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Не искаме нищо такова. 

Г-н Вълков – кмет на с.Цапарево – Поне един център трябва да има. Миналата вечер 

имаше над хиляда човека на този площад.  

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Мисълта ми беше дали точно това искате да се направи, 

площада ли как да е, улиците ли там? Да не ви се объркат нещата. 

Г-н Вълков – кмет на с.Цапарево – Да, това искаме. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Няма проблем никой за това. Въпроса е дали сте наясно с 

нещата? 

Г-н Вълков – кмет на с.Цапарево – Наясно сме. Дванадесет години го искаме това, не от 

сега. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Затова казах на комисиите, че не идва никой да кажа дали 

така да е. Друго е когато ти си тук. 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Това, което и предния път смущаваше 

г-н Писков е думата паркинг. Тоест не се казва площад, а паркинг. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да не избутаме всичко там за да направим паркинг. 

Г-н Вълков – кмет на с.Цапарево – Всичко е съгласувано и пресметнато. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Щом всичко е наред. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) и План за улична регулация 

(ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за промяна на уличната регулация за кв. 7 по 

плана на с. Цапарево и образуване на два нови урегулирани поземлени имоти – 

УПИ VIII с предназначение „за парк“ и УПИ IX с предназначение „за паркинг“, 

съгласно чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 и чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ и във връзка с бъдещо 

инвестиционно намерение на община Струмяни за благоустрояване на кв. 7 по 

плана на с. Цапарево, общ. Струмяни, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 84 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Общински Съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) и План за улична 

регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за промяна на уличната 

регулация за кв. 7 по плана на с. Цапарево и образуване на два нови урегулирани 

поземлени имоти – УПИ VIII с предназначение „за парк“ и УПИ IX с 
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предназначение „за паркинг“, съгласно чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ, със следните 

предвидени параметри: 

УПИ VIII, кв. 7 по плана на с. Цапарево, общ. Струмяни ще бъде целия с площ 

от 1187 кв.м. с предназначение „за парк“ 

УПИ IX, кв. 7 по плана на с. Цапарево, общ. Струмяни ще бъде целия с площ от 

335 кв.м. с предназначение „за паркинг“ 

 

2. Общински Съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) и План за улична 

регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, за промяна на уличната регулация за кв. 

7 по плана на с. Цапарево и образуване на два нови урегулирани поземлени имоти – 

УПИ VIII с предназначение „за парк“ и УПИ IX с предназначение „за паркинг“, 

съгласно чл. 134, ал. 2, т. 6 от ЗУТ, със следните предвидени параметри: 

УПИ VIII, кв. 7 по плана на с. Цапарево, общ. Струмяни ще бъде целия с площ 

от 1187 кв.м. с предназначение „за парк“ 

УПИ IX, кв. 7 по плана на с. Цапарево, общ. Струмяни ще бъде целия с площ от 

335 кв.м. с предназначение „за паркинг“. 

 

Точка осма от дневния ред: 

Предложение относно промяна числеността на персонала в Защитено жилище за 

лица с умствена изостаналост и Защитено жилище за лица с психични 

разстройства в с. Раздол, общ. Струмяни и определяне на второстепенни 

разпоредители с бюджет на територията на Община Струмяни в бюджет 2024 

година. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, предложението е пред вас. 

Аз направих коментара с г-жа Котева горе, защото промяната би следвало да бъде 

направена при влизане на новата карта за социалните услуги, но тя ме уведоми, че 

наличните средства в бюджета са достатъчни за промяната на бройката и увеличаване 

на числеността. Тоест има ги налични. 

Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – Да, само аз да добавя. Колеги, с вас 

сме говорили във времето за така наречената Национална карта на социални услуги, 

която вече няколко години се бави, в смисъл такъв това е решение на националните 

управленчески органи. Тази карта дефакто ще урегулира всички налични социални 

услуги на територията на България и всички, които ще се създават за в бъдеще. Тоест 

ние като община сме си подали нашата информация какво имаме, какво планираме и 

непланираме да се случва и дефакто всички сме в очакване. Когато я одобрят тогава ще 

стане, но междувременно си имаме законодателство и нормативна уредба, която 

регулира съществуването и функционирането на настоящите институции. Вие знаете 

институциите и услугите, които съществуват на територията на община Струмяни. В 

случая става въпрос за двете защитени жилища в с.Раздол. Там капацитетите са ни 8, 

съответно 10 потребители в другото жилище. С това предложение отправяме молба, 
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искане към вас да ни одобрите да реорганизираме наличния персонал там. Да ни дадете 

и възможност да правим подбор на хора, които са с по-добра квалификация, с цел да 

подобрим самата услуга. Бюджетно нещата са съгласувани с отдел счетоводство, имаме 

налични средства, така че няма нищо притеснително уверявам ви. Идеята е наистина да 

се опитаме да подобрим качеството на тези социални услуги в с.Раздол. Ако имате 

някакви питания сме налични с колегите, които работим тези социални услуги и сме на 

разположение да отговорим. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Мога да кажа, че предложението 

отговаря по Наредбата за критерии и стандарти на качеството на социалните услуги, 

тоест в Националната карта наистина и в новата Програма е заложено 0,9 коефициент 

към 10 потребители. Индикатора е този. Въпроса е, че не е влязла в сила картата, но тя 

така или иначе ще влезе. Когато влезе общината трябва да има решение. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно промяна числеността на персонала в Защитено жилище за 

лица с умствена изостаналост и Защитено жилище за лица с психични 

разстройства в с. Раздол, общ. Струмяни и определяне на второстепенни 

разпоредители с бюджет на територията на Община Струмяни в бюджет 2024 

година. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 2 и т. 6,  във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 7 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Приложение №12, към чл. 

11, ал. 1 от Наредба за качество на социалните услуги и чл. 11,ал.10 и чл. 100, ал. 2 

от Закона за публичните финанси, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 85 

Общински съвет Струмяни реши: 

Общински съвет Струмяни дава съгласие за: 
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1. Промяна  числеността на персонала в Защитено жилище за лица с умствена 

изостаналост с. Раздол, община Струмяни на минимум 8 щата.  

2. Промяна  числеността на персонала в Защитено жилище за лица с психични 

разстройства с. Раздол, община Струмяни на минимум 9 щата.  

3. Промяна на броя на второстепенните разпоредители с бюджет на територията на 

Община Струмяни в бюджет 2024 г., считано от 01.09.2024 г., като добавя: 

3.1.Защитено жилище за лица с умствена изостаналост- с. Раздол, общ. Струмяни; 

3.2.Защитено жилище за лица с психични разстройства- с. Раздол, общ. Струмяни 

4. Възлага изпълнение на горецитираното решение на кмета на община Струмяни.   

 

 

Точка девета от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 49686.5.35, с площ от 914 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър 

Андонов Чорбаджийски, съгласно нот. акт № 16, том I, рег. № 248, дело № 14 от 

2023 г., находящ се в м. „Лозата“, землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№ РД-18-498/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от 

„Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно строителство“. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Предложението беше коментирано на 

комисиите, имаше някой грешки в заданието. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Много съществени грешки. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Съществени грешки бяха, да. Сега ви 

е предоставено ново задание, предполагам сте го видели. Коментар по него има ли? 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Заданието е променено. Видно е, че 

възложител е Димитър Чорбаджийски и собственик на този имот. Не както предното 

задание възложител беше вкаран някакъв Светослав. Но виждам, че заявлението не е 

подменено. Той лично каза, че това не е неговия подпис. Ако забелязвате колеги на 

предходния ПУП, който гласувахме преди малко на Владимир Василев Стоилов за 

пчелина заявлението е направено както трябва, въпреки че е приложено и пълномощно. 

Заявлението е чрез адвокат и адвокат се подписва, и пълномощно също има, както и той 

е приложил пълномощно, но заявлението не е подменено. Всички чухте, че това не е 

неговия подпис. Аз ще гласувам въздържала се на тази точка заявявам го. Нямам нищо 

против, но можеше поне да се потруди да си вкара документите в законосъобразност.  
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Пецанов. 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Искам само да добавя нещо. Ние не сме разследващ орган 

за подписи, кои са легитимни и кои не са. След като документите са минали пред 

общината и са вкарани за гласуване в Общински съвет би трябвало да са гледани. Така, 

че пак казвам г-жо Митрева ние не сме разследващ орган да разследваме подписите на 

хората кои са легитимни и кои не. Има си институции за това нещо ние не сме 

компетентни.   

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Г-н Пецанов, ние като общински 

съветници трябва да гледаме изцяло нещата, а не както г-н Сарадинов е казал „сега ли 

започнаха да четат“. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Нека да не отиваме към такива лични 

нападки.  

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Не казвам нищо лично, г-жо 

Председател. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Сигурна ли сте, че го е казал? 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Да, аз го чух. 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Можем да му дадем думата. Той присъства тук. 

Ако иска нещо да добави. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Да каже г-н Сарадинов. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз съм съгласна, че имаше грешки и 

нещата не са както трябва, но нека не отиваме към нападки. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Никой не нападам. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Само аз искам да добавя нещо и да приключим. За мен не е 

нормално когато има едно инвестиционно намерение даден човек, без значение дали е 

Иван, Митко не го определям аз така. Тук на всяка сесия минават поне по три, ако ние 

вземем някакво решение да ги спираме всички хора, да ги преглеждаме кой какъв е що 

е, да ги спираме. За мен, през моята практика, която всички знаете колко е дълга, ние 

човек с инвестиции до сега не сме спрели. Ако има някакъв проблем от техническа 

служба да го кажат. Ако това нещо е противозаконно от земеделска земя да мина в земя 

за жилищно строителство, ако това не е правилно да не го гласуваме. Ако има нещо 

кажете. То всъщност, ако документите не са им изрядни те не могат да предприемат 

последващи действия. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ако е така няма да му бъде издадено 

разрешително за строеж. 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Защо 

не дадем думата на Митко техника да каже? 
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Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Ние нямаше да дадем предложението на 

Общински съвет да го разглежда, ако смятахме, че има някаква законова пречка. До 

колкото разбрах от лицето той си е приложил пълномощно, което упълномощава 

фирмата и определени лица да подпишат това заявление и да го входират в общината. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Г-н Сарадинов, вие не ме чувате аз какво 

говоря, но както и да е. Процедура на гласуване. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от ЗУТ, 

за ПИ с идентификатор 49686.5.35, с площ от 914 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър 

Андонов Чорбаджийски, съгласно нот. акт № 16, том I, рег. № 248, дело № 14 от 

2023 г., находящ се в м. „Лозата“, землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. 

Благоевград, по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№ РД-18-498/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър, с цел промяна предназначението на имота от 

„Земеделска”, – „Нива ” в „за жилищно строителство“. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев -  - Въздържал се  

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  - - Въздържал се  

6. Анита Василева Митрева - - Въздържал се  

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова - - Въздържал се  

12. Васил Пламенов Атанасов За   - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с постъпило Предложение в ОбА 

Струмяни до Кмета на Община Струмяни и до Общински съвет Струмяни с Вх. № 

9400-1977/16.08.2023 г. от Димитър Андонов Чорбаджийски, с постоянен адрес: с. 

Микрево, общ. Струмяни, ул. „Цар Самуил“ № 9, с 9 – за ; против – 0 ;  възд.се – 4  

ОбС взе 

Решение № 86 

Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински Съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 
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ЗУТ, за ПИ с идентификатор 49686.5.35, с площ от 914 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър Андонов 

Чорбаджийски, съгласно нот. акт № 16, том I, рег. № 248, дело № 14 от 2023 г., 

находящ се в м. „Лозата“, землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, 

по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-

498/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 

кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за 

жилищно строителство“ със следните параметри: 

- Плътност на застрояване (Пзастр) – 60%; 

- Озеленена площ (Позел) – мин.40%; 

- Интензивност на застрояване (Кинт) -1,2; 

- Височина на застрояване – 10 м. 

- Начин на застрояване  - свободно „е“ 

 

2. Общински Съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на 

Подробен устройствен план (ПУП) – План за застрояване (ПЗ), по чл. 110, ал. 1, т. 3 от 

ЗУТ, за ПИ с идентификатор 49686.5.35, с площ от 914 кв.м., вид на територията 

„Земеделска”, Начин на трайно ползване – „Нива”, собственост на Димитър Андонов 

Чорбаджийски, съгласно нот. акт № 16, том I, рег. № 248, дело № 14 от 2023 г., 

находящ се в м. „Лозата“, землището на с. Микрево, общ. Струмяни, обл. Благоевград, 

по Кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед № РД-18-

498/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и 

кадастър, с цел промяна предназначението на имота от „Земеделска”, – „Нива ” в „за 

жилищно строителство“ със следните параметри: 

- Плътност на застрояване (Пзастр) – 60%; 

- Озеленена площ (Позел) – мин.40%; 

- Интензивност на застрояване (Кинт) -1,2; 

- Височина на застрояване – 10 м. 

- Начин на застрояване  - свободно „е“. 

 

 

Точка десета от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с 

пътуващи служители и работници в  ЦНСТПЛПР „Вяра“, „Надежда“, 

„Милосърдие“ и „Светлина“, с. Каменица за 2024 година. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имаме отново новопостъпили 

служители, затова списъка се допълва с още шест имена. Парите са подсигурени от 

бюджета на институцията, но просто трябва да минат през Общински съвет. Аз 

съответно няма да гласувам. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  
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Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с 

пътуващи служители и работници в  ЦНСТПЛПР „Вяра“, „Надежда“, 

„Милосърдие“ и „Светлина“, с. Каменица за 2024 година. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За   - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 38, ал. 1 и ал. 2 от ПМС № 13/29.01.2024 г. за изпълнение на 

Държавния бюджет на Република България за 2024 г., обнародвано в ДВ, бр. 

10/02.02.2024 г. и чл. 21 от ЗМСМА, с 12 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 87 

Общински съвет Струмяни реши: 

Приема актуализирания списък с пътуващи работници и служители в ЦНСТПЛПР 

„Вяра“, „Надежда“, „Милосърдие“ и „Светлина“, с. Каменица за 2024 г., както следва: 

 

№  Име, презиме, фамилия Длъжност Маршрути 

1 Севдалина Георгиева Траянова Управител Сандански - Каменица 

2 Румяна Иванова Калъмбова Гл. счетоводител Сандански - Каменица 

3 Маргарита Стоянова Страшимирова Сътрудник соц. д-ти Цапарево - Каменица 

4 Илияна Славчева Якова Социален работник Сандански - Каменица 

5 Теодора Руменова Панчева Психолог Сандански - Каменица 

6 Катя Иванова Троскова Трудотерапевт Сандански - Каменица 

7 Лидия Илиева Панова Медицинска сестра Сандански - Каменица 

8 Елица Илиева Соколова Социален работник Сандански - Каменица 

9 Мария Костадинова Стаматова Медицинска сестра Сандански - Каменица 

10 Катерина Благоева Мутлешова Медицинска сестра Сандански - Каменица 

11 Лиляна Алексиева Якова Санитар-болногледач Сандански - Каменица 

12 Бисера Костадинова Малинова Санитар-болногледач Сандански - Каменица 

13 Таня Борисова Троскова Санитар-болногледач Сандански - Каменица 

14 Анка Димитрова Стоянова Санитар-болногледач Сандански - Каменица 

15 Светла Николова Митрева Санитар-болногледач Сандански - Каменица 
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16 Калинка Асенова Димитрова Санитар-болногледач Сандански - Каменица 

17 Валентин Димитров Ромев Ел.техник-поддръжка Струмяни - Каменица 

18 Димитрина Емилова Стоева Служител ЧР Струмяни - Каменица 

19 Величка Венкова Ромева Касиер Струмяни – Каменица 

20 Елка Асенова Ангелова Трудотерапевт Струмяни - Каменица 

21 Снежанка Георгиева Алексиева Медицинска сестра Струмяни - Каменица 

22 Карамфила Божинова Георгиева Санитар-болногледач Струмяни - Каменица 

23 Маряна Славчева Диманкова Санитар-болногледач Струмяни – Каменица 

24 Катерина Андонова Укева Социален работник Микрево – Каменица 

25 Димитринка Кирилова Илиева Медицинска сестра Микрево – Каменица 

26 Димитрина Благоева Николова Трудотерапевт Струмяни – Каменица 

27 Зорка Методиева Тушева Трудотерапевт Микрево – Каменица 

28 Соня Борисова Маламова Санитар-болногледач Микрево – Каменица 

29 Маргарита Благоева Маламова Санитар-болногледач Микрево – Каменица 

30 Йордана Борисова Тренева Санитар-болногледач Добри лаки – Каменица 

31 Мария Иванова Малинска Санитар-болногледач Добри лаки – Каменица 

32 Митра Серафимова Гълъбова Санитар-болногледач Добри лаки – Каменица 

33 Вена Василева Стоянова Санитар-болногледач Добри лаки – Каменица 

34 Йордана Томова Ангелова Санитар-болногледач Добри лаки – Каменица 

35 Зоя Стоянова Цветкова Санитар-болногледач Раздол – Каменица 

36 Огнян Ефтимов Ризов Шофьор-поддръжка Струмяни – Каменица 

37 Николай Георгиев Иванов Шофьор-поддръжка Струмяни – Каменица 

38 Милчо Кирилов Димчев Шофьор-поддръжка Микрево – Каменица 

39 Валентин Теофилов Мицев Шофьор-поддръжка Раздол - Каменица 

40 Катя Ангелова Златкова Санитар/болногледач Струмяни – Каменица 

41 Ваня Петрова Темелкова Трудотерапевт Струмяни – Каменица 

42 Параскева Петрова Подгорска Санитар/болногледач Микрево – Каменица 

43 Роса Грозданова Малинска Санитар/болногледач Сандански – Каменица 

44 Снежана Павлова Трушева Трудотерапевт Сандански – Каменица 

45 Стоянка Петрова Георгиева Медицинска сестра Кресна - Каменица 

 

 

 

Точка единадесета от дневния ред: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на плана за регулация (ПР) и плана за 

улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, с цел изменение на УПИ IV-

35, кв. 3, отпадане на улица от О.Т. 15 до О.Т. 17 и обособяване на нова улица от 

О.Т. 15 до О.Т. 15в по плана на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Някой има ли от тези хора, които искат 

това нещо? Да присъстват? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Не. 
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Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Аз 

искам да взема думата. Искам, ако е възможно отново до дадем думата на г-н 

Сарадинов да обясни за предложението, тъй като не съм присъствал на комисиите и не 

съм разбрал за какво става въпрос. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Никой не е разбрал по тази точка какво 

се случва.  

 

Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Въпросните лица, които са подали 

заявлението са предприели действия да си оправят документите и установиха, че по 

план и на терен нещата се разминават. Както със улицата така и с техния парцел. 

Затова, по надлежния ред си подадоха молба да се променят улицата и парцела както се 

ползват на терен. Знаете за къде става въпрос. Геодезистите са отишли заснели са какво 

се случва на терен и са го направили в картата. От тук насетне, ако и вие сте съгласни 

това нещо да се процедира, на терен нищо няма да се промени просто картата ще 

съответства на терена. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Само картата не съответства на 

терена? 

 

Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Да. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ощетени ли са собствениците на имотите? 

 

Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Реално да. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Първо в техния парцел по документи има улица, която 

несъществува. Просто се премахва улицата, която несъществува. Нали така? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Това, което аз разбрах до момента, е 

че на терен съществуват улици, които ги няма на картата. Или обратното? Значи така е 

на терен съществува улица, която не е отразена на картата. 

 

Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Не е отразена по този начин който е на 

терен. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Засяга ли други имоти на други лица? 

Ако са си само техните на лицата, които са се подписали. 

 

Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Не засяга. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Тоест няма пречка това да бъде 

направено според теб? 

 

Г-н Сарадинов – специалист в отдел ТСУ – Да. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване.  
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Гласува се поименно: 

Предложение относно разрешение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на плана за регулация (ПР) и плана за 

улична регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, с цел изменение на УПИ IV-

35, кв. 3, отпадане на улица от О.Т. 15 до О.Т. 17 и обособяване на нова улица от 

О.Т. 15 до О.Т. 15в по плана на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За   - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За   - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1, ал. 5 и ал.7, чл. 124б, ал. 

1, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ и във връзка с постъпило Предложение в ОбА 

Струмяни до Кмета на Община Струмяни с Вх. № 9400-958/04.04.2024 г. от 

Христина Георгиева Божинова, с ЕГН 6908100150 и адрес: гр. Сандански, ул. 

„Трети март“ № 2, Катерина Христова Стоименова, с ЕГН 4310280118 и адрес: гр. 

Сандански, ул. „Никола Въпцаров“ № 45, ет. 2, ап. 6, Венета Иванова Танчева, с 

ЕГН 6303010236, с адрес: гр. Сандански, ул. „Стефан Стамболов“ № 39, ет. 3, ап. 7, 

Милка Николова Стоименова, с ЕГН 6903020051, с адрес: гр. Сандански, Ж.К. 

Спартак, бл. 39, ет. 5, Катрин Николова Стоименова, с ЕГН 9804200039, гр. 

Сандански, Ж.К. Спартак, бл. 39, ет. 5 и Николай Николаев Стоименов, с ЕГН 

0647060023, с адрес: гр. Сандански, Ж.К. Спартак, бл. 39, ет. 5, с 13 – за ; против – 0 

;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 88 

Общински съвет Струмяни реши: 

1.Общински Съвет Струмяни РАЗРЕШАВА: Изработване на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на плана за регулация (ПР) и плана за улична 

регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, с цел изменение на УПИ IV-35, кв. 3, 

отпадане на улица от О.Т. 15 до О.Т. 17 и обособяване на нова улица от О.Т. 15 до О.Т. 

15в по плана на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград в съответствие с нейното 

действително местоположение, което е определено посредством извършено за целта 

геодезическо заснемане. Широчината на новопроектираната улица е 4,50м., което е 
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съобразено с изискванията на чл. 81 от ЗУТ. ПУП предвижда изменение на УПИ IV-35, 

кв. 3 по плана на с. Драката, общ. Струмяни като южната му граница се премества по 

границата на новопроектираната улица. Площта му след изменението ще бъде 1124 

кв.м. 

2. Общински Съвет Струмяни ОДОБРЯВА: Задание за изработване на Подробен 

устройствен план (ПУП) – изменение на плана за регулация (ПР) и плана за улична 

регулация (ПУР), по чл. 110, ал. 1, т. 2 от ЗУТ, с цел изменение на УПИ IV-35, кв. 3, 

отпадане на улица от О.Т. 15 до О.Т. 17 и обособяване на нова улица от О.Т. 15 до О.Т. 

15в по плана на с. Драката, общ. Струмяни, обл. Благоевград в съответствие с нейното 

действително местоположение, което е определено посредством извършено за целта 

геодезическо заснемане. Широчината на новопроектираната улица е 4,50м., което е 

съобразено с изискванията на чл. 81 от ЗУТ. ПУП предвижда изменение на УПИ IV-35, 

кв. 3 по плана на с. Драката, общ. Струмяни като южната му граница се премества по 

границата на новопроектираната улица. Площта му след изменението ще бъде 1124 

кв.м. 

 
 

Точка дванадесета от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Някой иска ли да вземе думата? Г-н 

Писков. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Значи, аз и на комисиите имах същите питания. Мисля, че 

са доста належащи. Два дни преди да проведем заседанието на комисиите имаше една 

силна буря. Има улици в Микрево, които почти не са достъпни. Питането ми е, днес 

още не е минала машина или човек да ги оправа, до къде стигнахме? Имам и още две 

питания, ще ги кажа на веднъж. В община Сандански конкретно в селата Лебница и 

Струма има инициатива относно пешеходните пътеки. Има вратичка в закона да се 

изграждат пешеходни пътеки на главния път, третокласна пътна мрежа. Ние на къде се 

движим, защото гледаме какво става с тези камиони, как се движат. Идеята беше да се 

направи пешеходна пътека леко задигната за да може поне малко да стопираме 

бързината. И третото питане ми е, исках да направим някаква организация да има 

дежурни относно пожари. От комисиите до сега, в срок от седем дни имаме един 

пожар, който от наша страна на общината, или от което и да е кметство нямаше 

никаква реакция. Става въпрос за пожара при Байкал. Беше в работно време в 16:50ч., 

никой не дойде нито с тупалки нито с нищо. Аз бях на пожара час и половина не се 

появи човек. Идеята ми е каква синхронизация да направим между кметове, групи, 

горски. Пожар не може да се планува от днес за утре. Трябва на секундата да се 

реагира. Това е най-належащото в момента, което трябва да се направи. Дори идеята ми 

е да направим някакви дежурни да стоят на някакво място и да гледат. Много е опасно 

положението, а ние го подминаваме с лека ръка. Трябва да има най-примитивните неща 

било тупалки, било пръскачки докато дойде пожарната хората, които имат желание да 

помогнат поне с това нещо могат нещо да направят. Ако тези тупалки са заключени в 

някаква стая и до нея се стига с два часа закъснение няма смисъл.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Котева. 
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Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – По въпроса относно легналите 

полицаи, предвид инцидентите, бързото каране и т.н. наистина говорихме миналата 

седмица на комисиите. Още преди няколко седмици сме поискали, ние дефакто имаме 

подобна комисия, защото знаете, че ние сами не можем да изграждаме легнали 

полицаи. Има си закон, който контролира този процес. Даже знаете, че ни накараха 

преди време и това, което беше направено да се изчегърта, защото е незаконно 

съобразно. В края на крайщата ние трябва да спазваме, харесва ли ни или не, 

съществуващата уредба. На тридесет и първи в сряда до колкото знам Влади Стоев 

организират една междуведомствена комисия точно с лица, които са оторизирани да 

гледат точно такива проблемни точки на територията на общината. Ще бъдат 

направени такива предписания и по надлежния ред се работи в тази посока. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Поне да започнем. 

 

Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – Следващата точка относно 

пожарите. Всички сме притеснени в тази посока. Излишно е да се връщаме назад знаете 

какво преживяхме последната седмица. Пожарите са, съществуват и ще съществуват за 

съжаление. И като държава, и като местна общност ние трябва да сме изключително 

бдителни в тази посока. Първо и основно като мерки вие всички сте видели, че 

излязохме с една заповед да нямаме фойерверки, да нямаме горене на стърнища и т.н. 

друг е въпроса гражданите колко ще ги спазват тези неща. Трябва всички да го 

спазваме това като правило. Второ относно тупалки, в момента сме заявили вече и ще 

закупим допълнителни тупалки. Имаме налични на територията на общината. Имаме 

оборудване, което е във връзка с доброволците които са ни налични, автомобил и т.н.. 

Аз няма да се повтарям кмета ви ги обясни тези неща. С цел превенция за това сте 

прави. Ние имаме доброволчески отряд, който реагира миналата седмица на вторично 

запаления пожар. Аз присъствах на оперативка миналата седмица, при която хората, 

които са оторизирани и отговорни в общината да отговарят при подобни сигнали, 

трябва да бъдат налични двадесет и четири часа и да следят тази обстановка. Първо и 

основно, което е за всички заданието има ли подобен процес, тоест възникне ли пожар 

112. Това е процедура. Относно екипи, което говорихме, да има дежурства. Трябва да 

ви кажа, че колкото и да сме организирани на тема доброволчество няма хора, които да 

желаят да се включат в тези групи. От това, което ме информираха знам, че горските 

имат организирани такива групи на специални наблюдателници, защото те са 

задължени да пазят горите. Дефакто те случват този наблюдателен пост, но ние като 

община дайте варианти. Ние го умувахме и трябва да ви кажа, че на тема доброволци е 

много трудно някой да се включи или да дава двадесет и четири часови дежурства. 

Всички кметове във всичките ни населени места са предупредени да бъдат максимално 

бдителни. Говорили сме за закупуване на пръскачки, говорили сме за тупалки и такива 

ще бъдат закупени и раздадени във всички кметства. Да се реагира на терен, но 

процедурата е пожарна безопасност 112. Това е. Нашите дежурни, които са ни тук 

двадесет и четири часови също са инструктирани. Имахме такава оперативка 

инструктирани са по най-бързия начин да реагират. Това са ни възможностите и силите. 

Ако смятате, че имаме още възможности и сили казвайте. Но пак ви казвам 

изключително трудно е да организирате гражданите. Те просто нямат желание.   

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Организират се тези, които има какво да губят. Саирджийте 

не се организират.  
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Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – Това имам в предвид, но не го 

казвам в прав текст.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – И за улицата само искам да ми отговорите. Минаха вече 9-

10 дни. 

 

Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – Аз лично не съм в течение с улицата 

каква организация е предприето. Трябва да го проверя това нещо.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Става въпрос за най-долната улица. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз също искам да добавя към това, което каза и Писков за 

конкретната улица. Знаете, че над месец там говорех и за косене на тревата. Това е така 

наречената Трап махала ул. „Стефан Караджа“. Това е най-долната улица на Микрево и 

водата от цялата долна махала, включително и от площада ходи долу при Макарата, 

при Пендурковци. Тези три къщи общо взето са обитаеми там. Като цяло няма нито 

отводнителни шахти има една, която е запушена от всякъде. През годините тук много 

пъти сме казвали за отводнителни шахти да се поправят, да се почистят за да може 

когато има валежи водата да се отича. Там става блато, езеро. Нито се коси, а все пак 

хората са жители на Микрево. През тези години никакво внимание не име е обърнато. 

Лично аз мога да кажа, защото живея малко над тази улица и знам за какво става 

въпрос. Змиярници отвсякъде. Като цяло хората наистина живеят в ужас. Всеки ден 

като има дъжд, особено улицата, която слиза от Бараковци надолу, отгоре треви през 

оградите и стените.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Десет дни минаха от както го казах. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Общо взето никаква реакция . 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Така е. Роска Гогушева го е публикувала 

много е изкопано. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Местния кмет знае ли какво изобщо се случва 

там, защото до сега той нито веднъж не е дошъл на сесия да чуе какво става. 

 

Г-жа Иванова – ПП „Обединени земеделци“ – Той не е на работа в момента. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Няма значение. На работа или не той има 

заместници. 

Г-жа Котева – Вр.И.Д. кмет на община Струмяни – Ангажирам се да говоря с кмета на 

Микрево. До колкото знам той беше в болничен, но все пак има хора за реакция там. 

Ще изпратим група да се опитат да почистят терена.  Разбрах ви. Има ли други 

въпроси? 

Не постъпиха въпроси. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието и  

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам единадесетото редовно 

заседание на Общински съвет Струмяни в  10:45 часа.            

 

Протоколчик:…………………..               Зам.-председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Борислав Чиликов/                     


